
Cri.'-.A GORA 
aKUPgriNA CRNE QORf

PRIWUeNO:

GOD.
KLASIFIKACJONI
BROJ;

1

VE2A:

SFVkr

SKP itF'-i'CA- PRtLOG:

KLUB POSLANIKA 
Podgorica, 24.6.2022.godine

SKUPSTINA CRNE GORE 
PREDSJEDNICA 
Danijela Durovic

Na osnovu clana 187 i 188 Poslovnika Skupstine Crne Gore, Rasku Konjevicu, 
ministru odbrane u Vladi Crne Gore, postavljam sljedece:

POSLANICKO PITANJE

Postovani ministre Konjevicu,

Ministarstvo odbrane je za mandata prethodne ministarke bi!o prepoznato po nizu nezakonitih 
radnji i odiuka o cemu je javnost upoznata. Takode, njen rad pratile su brojne optuzbe o 
diskriminatornom ponasanju i progonu onih koji se izjasnjavaju kao Crnogorci. Koje je radnje 
Ministarstvo preduzelo na saniranju bezakonja prethodne ministarke i vracanja ukupnog sistema 
u okvire vladavine prava imajuci u vidu da se radi o resoru izuzetno vaznom i osjetijivom za 
kredibilitet Crne Gore kao clanice NATO?

OBRAZLOZENJE

Obrazlozenje cu dati na sjednici Skupstine, a odgovor tra^m i u pisanoj formi.

POSLANICA
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Ministarstvo odbrane
KABINET MINISTRA

04. 07. 2022.godine

Skupstina Crne Gore

Predmet: Pisani odgovor na poslantcko pitanje

U skladu sa 6Ianom 191 Poslovnika Skup§tine Crne Gore (“Sluzbeni list RCG", br. 51/06, 
66/06 i “Sluzbeni list CG”, br. 88/09, 80/10, 39/11, 25/12, 49/13, 32/14, 42/15, 52/17, 
17/18, 47/19, 112/20 i 129/20 I 65/21), u predvidenom roku, u prilogu dostavijamo pisani 
odgovor na pitanje koje je ministru odbrane, mr Rasku Konjevicu, postavila poslanica 
Socijaldemokratske partije, dr Draginja Vuksanovic Stankovic.

S postovanjem,

; itirRasko Konjevic
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Dostavijeno:
• Naslovu;
• Kabinetu ministra;
• a/a.
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Ministarstvo odbrane je za mandata prethodne ministarke bilo 
prepoznato po nizu nezakonitih radnji i odiuka o cemu je javnost 
upoznata. Takode njen rad pratile su brojne optuzbe o 
diskriminatornom ponasanju i progonu onih koji se izjasnjavaju kao 
Crnogorci. Koje radnje Je Ministarstvo preduzelo na saniranju 
bezakonja prethodne ministarke i vracanja ukupnog sistema u okvire 
vladavine prava imajuci u vidu da se radi o resoru izuzetno vaznom i 
osjetijivom za kredibilitet Crne Gore?

Postovana poslanice Vuksanovic Stankovic,

Rad prethodnog menadzmenta Ministarstva odbrane pratili su brojni medijski 
izvjestaji i reakcije politickih subjekata koji su ukazivali na navodno 
postojanje protivpravnih postupanja kojima se ugrozava zakonitost rada 
Ministarstva.

U tom periodu su pokrenuti pravni postupci pred nadleznim institucijama 
kojima se zahtjeva utvrdivanje odgovornosti rukovodnog kadra Ministarstva 
odbrane za donosenje odiuka koje su u suprotnosti sa Ustavom i zakonima 
Crne Gore. SDT je dostavilo Skupstini zahtjev za skidanjem imuniteta za 
vodenje postupka protiv bivseg starjesine organa. SDT je u nekoliko navrata 
trazio dokumentaciju koju je Ministarstvo redovno dostavijalo.

Smatramo da je u takvim slucajevima neophodno prepustiti nadleznim 
pravosudnim organima da sprovedu zakonom predvidene postupke, dok ce 
Ministarstvo odbrane sa punom odgovornoscu i u skladu sa svojim 
nadleznostima saradivati sa pravosudnim organima i obezbjediti im sve 
potrebne informacije.

O vasim navodima o diskriminaciji posebno sam obratio paznju. U nekoliko 
slucajeva moze se steci utisak o takvom postupanju, koje je, koristeci 
zakonske odredbe o bezbjednosnim smetnjama dovodilo do prekida radnog 
odnosa pojedincima na najblaze receno cudan nacin. Vec je u nekoliko 
navrata nadlezna Komislja za zalbe ponistila takva rjesenja kao nezakonita, 
a licno cu naloziti izradu novih procjena jer uvidom u one koje su bile osnov 
za prekid radnog odnosa mogao se steci utisak o politickom motivu. Svi oni 
koji su iskoristili pravne Ijekove a nadlezni utvrde nezakonitosti u 
dostavijenim rjesenjima bice vraceni na posao.
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Apelujem na sve i poslanike i ministre i ukupnu javnost da afirmisemo 
principe zakonitog rada i postulate podjeie vlasti, kako se ne bi svi pretvarali 
u policiju, tuzioce i sudije nego radili svoj posao prefesionaino na nacin u 
skladu sa Ustavnim i zakonskim oviascenjima.

Navescu Vam jedan primjer koliko je uzaludno ponekad javno optuzivati 
samo zarad trenutnog politickog interesa. Bio sam godinama predmet 
optuzbi o nezakonitostima prilikom izrade Birackog spiska. Spominjali su se 
od 30-50 hiijada fantoma, podnosile neosnovane krivicne prijave. Prethodna 
Vlada posebnom odiukom formirala je komisiju za kontrolu birackog spiska 
na cijem celu je bio potpredsjednik Vlade Abazovic. Za godinu dana rada 
znate sta je ta komisija utvrdila - NISTA. Ni jednu nepravilnost u birackom 
spisku. Ali zato danas krije i ne dostavija zapisnike o svom radu koje sam 

prije 20 dana trazio.




